

AIS/PARENTS/2024-25/52

30th November 2024

CIRCULAR No. 52

إرشادات هامة لسلامة الطلاب أثناء النقل بالحافلة

اعزائي أولياء الأمور/ الأوصياء،

نحن بصدد تنفيذ إجراءات سلامة معززة لضمان سلامة ورفاهية طلابنا أثناء النقل يجب على جميع أولياء الأمور الالتزام التام بالإرشادات التالية:

- لن يسمح للطلاب الذين تقل أعمارهم عن 11 عاما بالنزول من الحافلة في نقطة الإنزال المحددة ما لم يكن أحد الوالدين أو من ينوب عنه مفوضا حاضرا. في حالة عدم وجود شخص مسؤول ، سيبقى الطالب في الحافلة ويتم إعادته إلى المدرسة بعد الانتهاء من الطريق. يجب على الآباء / الأوصياء بعد ذلك اصطحاب أطفالهم من مبنى المدرسة لمنع الإزعاج ، نحث أولياء الأمور على ضمان وجودهم في الوقت المناسب في نقاط التسليم. إذا فوض الوالد شخصا آخر لاستقبال أطفاله / أطفالهم في نقاط الإنزال ، فيجب تسليم نموذج رعاية الطفل البديل المرفق مع نسخة من بطاقة الهوية الإماراتية للشخص المفوض إلى الحافلة.

- يطلب من الطلاب اتباع قواعد السلامة في محطات الحافلات وفي الحافلة. يجب على الطلاب دائما المشي إلى المحطة ، وعدم الجري أبدا ، والوصول قبل خمس دقائق على الأقل من موعد الوصول المحدد أثناء الانتظار ، يجب أن يبقوا في منطقة آمنة بعيدا عن الطريق وأن يمتنعوا عن الجري أو اللعب في الحافلة ، يجب على الطلاب الذهاب مباشرة إلى المقعد المخصص لهم ، والبقاء جالسين ، ومواجهة الأمام طوال الرحلة يجب على جميع الطلاب ارتداء أحزمة الأمان بعد ركوب الحافلة.

نطلب تعاونك في تعزيز هذه القواعد مع طفلك لضمان تجربة نقل آمنة ومنضبطة للجميع. تم وضع هذه التدابير للحفاظ على سلامة ورفاهية كل طالب ، ونحن نقدر دعمكم في هذا المسعى. سيتم إلغاء تصريح الحافلة المدرسية للطلاب الذين لا يتبعون قواعد السلامة من قبل سلطات المدرسة.

إذا كانت لديك أي مخاوف أو كنت بحاجة إلى مساعدة ، فيرجى الاتصال بمكتب النقل المدرسي أو البريد الإلكتروني على أو الاتصال على 0545867821 transport.rws@asianintlschool.com

نشكرك على تفهمك والتزامك بسلامة الطلاب

مع خالص تحياتي

المدرسة الآسيوية الدولية الخاصة
Tel: 02-8778789
Fax: 12000 - Ruwais
Abu Dhabi - U.A.E
2
INTERNATIONAL PRIVATE SCHOOL LLC-PRI

أنزار عبد السلام

المدير





المدرسة الآسيوية الدولية الخاصة

ASIAN INTERNATIONAL (P) SCHOOL

AIS/PARENTS/2024-25/52

30th November 2024

CIRCULAR No. 52

IMPORTANT GUIDELINES FOR STUDENT SAFETY DURING BUS TRANSPORTATION

Dear Parents/Guardians,

In accordance with the ITC regulations, we are implementing enhanced safety measures to ensure the safety & well-being of our students during transportation. The following guidelines must be strictly adhered to by all parents :

1. Students under the age of 11 years will not be allowed to disembark from the bus at the designated drop-off point unless a parent or an authorized designee is present. In the absence of a responsible person, the student will remain on the bus and be returned to the school after completing the route. Parents/guardians must then collect their child from the school premises. To prevent inconvenience, we kindly urge parents to ensure their timely presence at the drop-off points. If the parent authorizes another person to receive their kid/s at the drop off points, the attached Alternative Childcare Form along with EID copy of the person authorised must be handed over to the Bus supervisor.
2. Students are required to follow the safety rules at the bus stops and on the bus. At the bus stops, students must always walk to the stop, never run, and arrive at least five minutes before the scheduled arrival time. While waiting, they should remain in a safe area away from the road and refrain from running or playing. On the bus, students must go directly to their assigned seat, remain seated, and face forward throughout the ride. It is mandatory for all students to wear seatbelts after boarding the bus.

We seek your cooperation in reinforcing these rules with your child to ensure a secure and disciplined transportation experience for all. These measures are in place to maintain the safety and well-being of every student, and we appreciate your support in this endeavor. School bus permission of those students who do not follow the safety rules will be revoked by the school authorities.

Should you have any concerns or require assistance, please contact the school transportation office or E mail at transport.rws@asianintlschool.com OR Contact at 0545867821

Thank you for your understanding and commitment to student safety.

Best Regards



ANZAR ABDUL SALAM
PRINCIPAL



AY: 2024 - 2025